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PROTOKÓŁ NR XXVII/2009 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 24 listopada 2009 roku 

 
miejsce – Gminna Sala Obrad 

godz. 1630 
 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, jeden radny nieobecny – 

usprawiedliwiony. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad - 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jerzy Kłos, który 

powitał wszystkich radnych, sołtysów, zaproszonych gości oraz wszystkich 

przybyłych (listy obecności stanowią załącznik do protokołu). 

 

a) Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność 

obrad. 

b) Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

Uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. Porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – przyjęty jednogłośnie. 

 

Przed przystąpieniem do omawiania poszczególnych punktów sesji Pan 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Kłos poinformował, Ŝe radnym została 

przedłoŜona informacja na temat realizacji zadań oświatowych za rok 

2008/2009, która po zapoznaniu zostanie omówiona na następnym 

spotkaniu. 

 

Ad – 2 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok.  

Proponowane zmiany przedstawił Skarbnik, Pan Andrzej Krzywiński. 

Przewodnicząca Komisji, Pani Teresa Eggert przedstawiła opinię komisji oraz 

wniosła o przyjęcie uchwały. 
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Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/149/2009 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 

rok została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad – 3 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2010 rok.  

Uchwałę przybliŜyła radnym Pani Joanna Gniewkowska - Inspektor ds. 

podatków i opłat lokalnych. Przewodnicząca Komisji, Pani Teresa Eggert 

przedstawiła opinię komisji które wnoszą o przyjęcie uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/150/2009 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2010 rok została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad – 4  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych na 

2010 rok. Treść uchwały omówiła Pani Joanna Gniewkowska - Inspektor ds. 

podatków i opłat lokalnych. Pani Teresa Eggert Przewodnicząca połączonych 

Komisji przedstawiła stanowisko Komisji, dodając, Ŝe Pani J. Gniewkowska 

bardzo szczegółowo omówiła stawki podatków na posiedzeniu Połączonych 

Komisji. Pani Teresa Eggert przedstawiła opinię komisji które wnoszą o 

przyjęcie uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/151/2009 w sprawie określenia stawek podatków i opłat 

lokalnych na 2010 rok została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad – 5  

Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na likwidację Turystycznego 

Stowarzyszenia Gmin Kociewsko-Borowiackich „Bór”. Głos w sprawie 

uchwały zabrała Pani Wójt Stanisława Kurowska, która przypomniała 

równieŜ, Ŝe na posiedzeniu Połączonych Komisji została ta uchwała 
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szczegółowo omówiona. Pani Teresa Eggert – Komisje są za przyjęciem 

uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/152/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na likwidację 

Turystycznego Stowarzyszenia Gmin Kociewsko-Borowiackich „Bór” została 

przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad - 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. Stawki zawarte w uchwale omówił 

Skarbnik, Pan Andrzej Krzywiński. Przewodnicząca Komisji, Pani Teresa 

Eggert przedstawiła opinię komisji oraz wniosła o przyjęcie uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXVI/153/2009 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad - 7  

Sprawozdanie Wójta z realizacji uchwał – stanowi załącznik do protokołu. 

Z kalendarza Wójta od 27 października do 24 listopada br. – stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad – 8  

Wolne wnioski: 

 

• Pan Przewodniczący Rady Gminy w imieniu ZOZ MEDICAL 

przekazał, Ŝe Pani Leokadia Rembiasz ze względu na chorobę nie moŜe 

być dzisiaj obecna, jednakŜe prosi o wszelkie uwagi związane z 

działalnością Ośrodka Zdrowia w Osieku. 

• Pan Tadeusz Flisikowski – radny – na ul. Wyzwolenia ma być 

zakupiona kostka z naszych (gminnych) pieniędzy. Na ul. Partyzantów 

Kociewskich połoŜono juŜ kostkę. Czy to była kostka ze starostwa? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt. 



 4 

• Pan Jerzy Kłos – Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował, Ŝe na 

następną sesję zostanie zaproszony Pan Wicestarosta Kazimierz Chyła. 

• Pan Edwin Borzyszkowski: Była komisja sprawdzająca stan 

sanitarny w naszej gminie. Do dziś dnia nie znalazłem Ŝadnych 

informacji lub podsumowania. Sprawa świńskiej grypy, zagroŜenie 

sanitarne – do dziś dnia są w Osieku posesje, które nie są podłączone 

do wody pitnej i kanalizacji, np. posesje na początku ul. Partyzantów 

Kociewskich oraz koło cmentarza i na ul. Kwiatowej. 

Pani Wójt na jednej z wcześniejszych sesji mówiła, Ŝe Pan Starosta 

Burczyk stwierdził, Ŝe droga Kopytkowo - Jaszczerek nie będzie 

robiona poniewaŜ zjazd z autostrady ma być w Warlubiu. Miejscowość 

Udzierz – piękne zakątki – czy tam nie ma być dojazdu?  

Radni na sesji nie dyskutują tylko głosują. 

Lasy Państwowe zamknęły nam najkrótszą drogę do Kopytkowa, a 

przecieŜ to droga publiczna. 

Do powyŜszej wypowiedzi ustosunkowała się Pani Wójt, która 

odpowiedziała na powyŜsze postulaty i pytania Pana 

Borzyszkowskiego. 

• Pani Teresa Eggert odniosła się do stwierdzenia Pana 

Borzyszkowskiego, Ŝe radni nie dyskutują na sesji – odpowiednie 

stanowisko jest wypracowywane na komisjach, podczas których są 

róŜne zdania i propozycje, a na sesji jest przedstawiane wypracowane 

wcześniej stanowisko. 

 

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 


